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Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,  

dziękuję za zainteresowanie przebiegiem szybkiej kolei przez teren Kalisza.
Realizacja  tej  strategicznej  dla  kraju  inwestycji  okazać  się  może  ważnym
impulsem do rozwoju gospodarczego także naszego regionu. 

Obecny  etap  konsultacji  związanych  z  Kolejami  Dużych  Prędkości
w  ramach  Centralnego  Portu  Komunikacyjnego  już  się  zakończyły.  Od
mieszkańców Kalisza  spłynęło  do  mnie  wiele  sugestii,  dotyczących  kaliskiego
odcinka  tej  inwestycji.  Po  ich  uwzględnieniu  w  imieniu  Miasta  Kalisza  złożyłem
uwagi do proponowanych wariantów przebiegu kolei. 

Jako  preferowany  wskazałem  wariant  południowy  (pomarańczowy),
zaznaczając  jednak,  że  sugerujemy  „odgięcie”  linii  kolejowej  tak,  aby  przebieg
KDP nie  powodował  konieczności  wyburzeń  oraz  aby  nie  ograniczał  rozwoju
osiedla Sulisławice,  stanowiącego  rezerwę  terenów,  przewidzianych  pod
zabudowę mieszkaniową naszego miasta. 
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